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The Hong Kong Federation of Youth Groups
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傳真Fax：3755 7055
表格二APPLICATION FORM 2

2016-2017《有心學校》：申請義工服務資助計劃

2016-2017 Heart to Heart School: Application for Service Project Fund
重要事項 Important Notes：
1. 服務計劃書將基於以下準則進行甄選：
·  計劃的內容、目標是否能達到服務主題；
·  參與義工隊人數（每項服務計劃最少20人）；
·  服務對象及人數。
Projects will be considered according to the following criteria:
· extent to which aim and content of the proposal address the main theme;
· number of volunteers involved (at least 20 volunteers per service project);
· nature and number of beneficiaries.
2. 所有申請資助的服務項目均屬非牟利性質，並不是為個人或團體作政治、宗教或商業宣傳。
All service(s) to be provided as part of the project for which funding is sought are non-profit making. Funds will not be used for political, religious or commercial publicity purposes for any individual or organization.

3. 所有申請資助的服務計劃，必須得到本會確認批款後才可進行，並於2017年8月31日或之前完成。
Projects must be carried out after HKFYG’s approval and must be completed on or before 31 August 2017.
4. 所有申請資助的服務計劃，必須於服務推行前最少一個月前提交。
All funding application proposals have to be submitted for vetting at least 1 month before the commencement of the service.

5. 學校須於整項計劃完成後一個月內，將活動及財政報告、單據副本、活動相片及相關宣傳品（如有）交予本會審核和存檔。經審核和接納的報告，本會將於兩個月內以支票形式發還撥款。逾期遞交有關文件，將不獲發還撥款。
The school should submit a report to account for the expenditure and implementation of the project within one month after completion of the service project. The school will receive the Fund within 2 months after all the documents and supplementary information are received and approved. Late submission of the required report will result in the denial of request for reimbursement.
*                           *                          *

	《有心學校》名稱

Name of Heart to Heart School
	


	甲部：計劃詳情 Section A: Details of Project

	(如服務項目多於一個，請覆印此頁繼續填寫。If more than one service is to be provided by the project, please make copies of this page and complete one copy per service)


	服務計劃名稱Name of project
	

	服務主題 Main Theme


	□服務有需要的人士，表達對弱勢社群的關懷
serving people in need and expressing volunteers’ care for vulnerable groups

	
	□改善社區環境
improve the environmental condition in the community

	
	□提升社會共融氣氛
promote the spirit of helping the disadvantaged members of the society and ethnic monitories

	
	□提高社會對保護環境的意識
to raise community awareness of environmental protection

	計劃目標Project aim
	

	
	

	服務內容Project content
	

	
	

	
	

	
	

	舉行日期Date 
	

	舉行時間Time
	

	舉行地點 Event venue
	

	
	

	服務對象Target
	□長者senior citizens
	□兒童/青少年children /youth

	
	□智障人士mentally handicapped
	□殘障人士physically handicapped

	
	□家庭 families
	□公眾人士the general public

	
	□其他(請註明) other (please specify):                                 

	服務受惠人數Number of service targets
	        人Persons

	義工人數 (最少20人) Number of volunteers (at least 20) 
	        人Persons

	
	

	其他協辦機構(如有) Details of any collaborating organization

	

	檢討方法Project evaluation methods

	


	乙部：財政預算 Section B: Budget

	支出項目Item of expenditure
	單價($) Unit price
	數量 No. of Units
	數額($) Amount

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	總支出 Total Expenditure
	(a)

	其他收入(如有) Other Income(if any)

	收入項目Income Item 
	數額Amount ($)

	參加者收費Fees to be collected from participants (_______ x _______)
	

	學校自付Contribution from school
	

	其他贊助Other sponsorship
	

	總收入Total Income
	(b)

	申請2016-2017「《有心學校》義工服務資助計劃」資助總額 Total fund requested:
	(a)-(b)

	(只供本會填寫for official use) 獲資助總額 Total fund approved:
	


	丙部：聲明 Section C: Declaration


本校明白及同意遵守在資助計劃章程內所列的事項。本校明白，如申請獲批，必須遵守資助計劃訂定的「申請指引及撥款須知」中各項規定。

The school understands and agrees to abide by the conditions and regulations set out in the Guidelines for Schools: Heart to Heart School Servie Project Fund 2016-2017 if this application is approved.
	校長School Head
	
	計劃負責人Project-in-charge 

	姓名Name
	□先生Mr.
	
	
	姓名Name
	□先生Mr.
	

	
	□女士Ms.
	
	
	
	□女士Ms.
	

	
	
	
	職銜Post
	

	
	
	
	聯絡電話Tel No.
	

	
	
	
	傳真號碼Fax No:
	

	簽署Signature
	
	
	簽署Signature
	

	日期Date
	
	
	日期Date
	

	
	
	
	
	


(只供本會填寫for official use)





S     /1617   獲資助總額fund approved: 


C      /        HK$____________


贊助企業名稱：   











